IQ800 多功能照膠/冷螢光影像系統
儀器管理辦法 
使用時請注意相關規則，使用儀器時請簽名，以方便管理。 

若發現使用者有不當使用之行為，警告累積第二次者，所屬實驗室全員禁止使用儀器兩周，如果造成儀器毀損實驗室必須承擔修理費用。

合格使用者資格取得方法:
1、 使用者須先上網觀看相關教育影片，再找儀器管理者確認操作方法無誤後，方可開啟門禁系統，並使用儀器。
IQ800 使用規則：
1. 使用前請上網預約及確實登記使用紀錄表 。
2. 儀器在使用前須確認軟體運轉沒問題(亮綠燈)，以及燈源冷卻完成。
3. 使用者使用完畢後，請關機；若當天有多位使用者，再請將系統調成待機模式，並在使用紀錄簿上標記，並請確定下一位使用者會進行使用。
4. 臨時上網預約者，務必親自聯絡上一位使用者保留冷卻系統運作。
5. 此儀器為使用者付費制度，收費方式依使用時數計算，分攤該次之「保養」及「維修費用」請務必確實登記。
 

6. 使用前後若發現有異狀，請務必告知管理者。 

7. 使用時請注意使用儀器之相關規則，勿任意操作儀器。 

8. 使用完畢請帶走實驗垃圾，以維持實驗室清潔。
9. 未依照規定使用而導致任何後果請自行負責。 
違反以上任何一項使用規定即記錄違規一次並通知實驗室老師。
儀器管理指導教授 詹鴻霖老師

Instrument Management Rules for IQ800 Multifunctional Laminator/Cold Fluorescence Imaging System 

Please adhere to the following rules when using the instrument and sign the document for management purposes. In case of improper usage by a user, after accumulating two warnings, all members of the respective laboratory will be prohibited from using the instrument for two weeks. If any damage occurs to the instrument, the laboratory will be responsible for the repair costs.。

Qualification for Eligible Users:
Users must first watch relevant educational videos online and confirm the correct operation methods with the instrument manager before accessing the facility and using the instrument.

Rules for IQ800 Usage：

1. Prior to usage, please make an online reservation and accurately record the usage in the logbook 。
2. Before using the instrument, ensure that the software is running properly (green light) and that the light source has completed cooling。
3. After usage, please shut down the instrument. If there are multiple users on the same day, switch the system to standby mode and make a note in the usage logbook. Make sure the next user is aware of their turn。

4. For users with temporary reservations, please personally contact the previous user to ensure the cooling system remains operational。
5. This instrument operates on a user payment system. The charges are calculated based on the usage time, and the "maintenance" and "repair costs" for that particular session should be accurately recorded。
6. If any abnormalities are noticed before or after usage, please inform the manager immediately.

7. During usage, please pay attention to the relevant rules of instrument operation and refrain from arbitrary actions。 

8. After usage, please dispose of experimental waste to maintain cleanliness in the laboratory。
9. Any consequences resulting from failure to comply with the regulations will be the user's responsibility。 
Violation of any of the above rules will be recorded as one instance of non-compliance and will be reported to the laboratory supervisor.。
Instrument Management: Supervisor: Professor Hong-Lin Chan
Manager: Room R301,( Extension #33477)

